
Sammanfattning efter dialog i 
Förvaltningsråd/skyddskommitté
Dessa svar skickas vidare till stadskontoret. Varje punkt nedan behöver besvaras. 

 Vad fungerar bra på förvaltningen? Arbetsgivaren är lyhörd och lyssnar in och det finns en vilja till ett bra arbete kring arbetsmiljöprocesserna. När 
arbete kring kartläggningar etc startar fungerar det bra och återkopplingar sker. 

 Vad kan vi utveckla i vårt fortsatta arbete på förvaltningen?  Fortsatt behov av att öka samarbetet mellan förvaltningar, mellan avdelningar och 
mellan enheter både inom och utom avdelningar. Vid skav behöver vi agera skyndsamt och identifiera om det är ett individuellt eller strukturellt 
problem. Ett uppdrag kring översyn av chefsstöd pågår på förvaltningen. 

 Hur har arbetet med att genomföra den årliga uppföljningen av det systematiska arbetsmiljöarbetet fungerat på förvaltningen?  
Genomförandet anses ha fungerat bra. Dock behöver stödmaterialet till SAM-uppföljningen förändras, se punkten nedan.

 Har vi fått syn på något i systemet för SAM i Malmö stad som behöver utvecklas (kommunövergripande rutiner, stöd, verktyg, processer)? 
Det är ett starkt önskemål att utveckla/förändra denna uppföljning av SAM övergripande i Malmö stad.


